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Poddębice 01.02.2023 r.Przemysław Jaszczak
Radny Rady Powiatu Poddębickiego

Sz.P.
Małgorzata Komajda 

Starosta Poddębicki 

Zarząd Powiatu

w Poddębicach 

ul. Łęczycka 16 

99-200 Poddębice

St. Pow.Poddębice

RPU/2079/2023 P 
Data:2023-02-01 w osobach:

Pani Małgorzata Komajda 

Pan Piotr Majer 

Pani Beata Przybylska 

Pan Piotr Kozłowski 

Pan Zdzisław Cyganiak 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady 

Powiatu Poddębickiego 

Sebastiana Romanowskiego

y"

INTERPELACJA

W związku z podpisaniem przez władze Powiatu Poddębickiego umów na 

przebudowę drogi powiatowej Góra Bałdrzychowska

I. Polski Ład - III edycja (PGR), na odcinek o długości 2 km o wartości 4 766 990,32 zł.

II. Przebudowa dróg na terenie Gmin Poddębice i Uniejów.

1. Zadanie obejmujące przebudowę drogi powiatowej na odcinku Góra Bałdrzychowska - 

Kałów, długość 3,304 km. Wartość robót budowlanych na tym odcinku 5 994 766,67 zł. 

Natomiast Powiat zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia: 7 545 079,50 zł. 

Gdzie jest więc kwota 1 550, 313 zł? (ponad półtora miliona złotych).

Kałów. W ramach zadań:



2. Przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Wielenin na odcinku 3,774 km. Wartość 

umowy, bez kosztów nadzoru inwestorskiego na kwotę 8 243 867,87 zł.

Wykonując mandat radnego Rady Powiatu Poddębickiego wnoszę o szczegółowe 

i konkretne wyjaśnienie z czego Starostowie Poddębiccy zrezygnowali i zostało usunięte 

przy ogłaszaniu przetargów oraz podpisanych umowach na przebudowę drogi Góra 

Bałdrzychowska -Wólka - Kałów w porównaniu do unieważnionego przetargu 

przebudowę drogi odcinek Góra Bałdrzychowska — Kałów o łącznej długości 5,65 km?

Na spotkaniu w Starostwie Powiatowym w dniu 17.01.2023 r. Mieszkańcy usłyszeli, 

że zrezygnowaliście z budowy chodnika w miejscowościach Wólka i Kałów (poza krótkim 

odcinkiem przy kościele). Z czego jeszcze została okrojona dokumentacja przetargowa ? 

Co ze zjazdami do posesji, pól oraz ich szerokością, co z grubością nakładki asfaltowej itp. 

w porównaniu do dokumentacji tej drogi i przetargu z 2019 r.?
Od 4 lat tej kadencji samorządowej i oddaniem przez Państwa przyznanego 

ciągłe perturbacje, zmiany koncepcji, zakresu projektów. 

Można odnieść wrażenie, że odpowiedź Starosty na moje pytanie zadane na sesji Rady 

Powiatu, mniej więcej tak że można sobie to sprawdzić w ogłoszonych przetargach, nie 

licuje z zajmowanym stanowiskiem. Środki publiczne są jawne, a transparentność władzy 

powinny być jedną z najważniejszych cech samorządu.

Mieszkańcy co pokazało styczniowe spotkanie ze Starostami Poddębickimi, nie 

wyobrażają sobie aby przebudowywano tą drogę w tak okrojonym zakresie.

W oczekiwaniu na odpowiedź i skuteczne działania.

w 2019 r. na

dofinansowania są

Z poważaniem
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